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Lp. Wniosek Przekazano do Odpowiedź na wniosek 

1.  Radny Marek Dąbrowski 

Wnioskuję o naprawę bramy wjazdowej do posesji 

na ul. Żeromskiego 10.  

K. Aktanarowicz Wniosek skierowano do TTBS, celem realizacji. 

2. Radny Krzysztof Grzyśnik 

Wnoszę o pilne wykonanie doświetlenia przejścia 

dla pieszych na ul. Sikorskiego przy rozwidleniu  

z ulicą Tetmajera. Przejście to na chwilę obecną, a 

szczególnie w okresie jesienno-zimowym, jest 

słabo widoczne, szczególnie dla kierowców spoza 

Trzcianki. Bliskość przejścia koło sklepu Biedronka 

generuje tam bardzo duży ruch, a znajdujące się 

koło przejścia drzewa znacznie ograniczają 

widoczność pieszych chcących przejść na drugą 

stronę ulicy.  

 

K. Aktanarowicz W bieżącym roku budujemy doświetlenie 
przedmiotowego przejścia dla pieszych 

3. Radna Ludwika Orłowska-Mumot 

W imieniu mieszkańców ul. Sadowej w Trzciance, 

proszę o montaż oświetlenia (lamp) wzdłuż ulicy.  

J. Zieńko Wniosek zostanie rozpatrzony w ramach prac 
przy tworzeniu budżetu na rok 2025 

4. Radna Ludwika Orłowska-Mumot 

W imieniu mieszkańców os. Leśnego w Trzciance, 

bloku nr 3, proszę o zamontowanie progu 

zwalniającego. Mieszkańcy ul. Sadowej i części ul. 

J. Zieńko Wniosek zostanie rozpatrzony w ramach prac 
przy tworzeniu budżetu na rok 2025 
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Imbirowej korzystają z drogi przy os. Leśnym.  

5.  Radny Piotr Ratajczak 

Wnoszę o zaplanowanie w budżecie na 2025 r. 

środków na budowę sieci wodociągowej na os. 

Logo w obrębie ewidencyjnym wsi Straduń oraz jej 

realizację.  

Uzasadnienie: W wyżej wymienionym miejscu 

istnieje obecnie sieć kanalizacyjna, powstają domy 

jednorodzinne zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego. Mając na 

względzie ożywienie wyżej wymienionych  

os. Logo aby powstało osiedle domów 

jednorodzinnych wnoszę jak na wstępie.  

J. Zieńko Wniosek zostanie rozpatrzony w ramach prac 
przy tworzeniu budżetu na rok 2025 

6.  Rady Maciej Kubacki 

Proszę o okrzesanie gałęzi i krzewów na drodze 

gminnej położonej na działce nr 548 w 

miejscowości Wapniarnia Pierwsza. Rzeczony 

odcinek drogi o długości ok. 250 m stanowi 

podjazd z drogi głównej wykonanej z płyt jombo, 

począwszy od transformatora w górę do posesji nr 

20.  

A. Kasperek Wniosek zostanie zrealizowany po podpisaniu 
umowy z wykonawca na realizację zadnia 
związanego z pielęgnacją drzewostanu i terenów 
zielni w 2025 r. 

 


